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KÖBÁNYA 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
Képviselő-testülete 

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

KÖZREND- ÉS ÁLLATVÉDELMI BIZOTTSÁGA 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság 2022. január 26-án a Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 
200.) megtartott ülésén. 

Az ülés kezdetének időpontja: 8.30 óra 

A jelenléti ív alapján jelen vannak: 
Stemler Diána bizottsági elnök, 
Kovács Róbert, Marksteinné Molnár Julianna, dr. Mátrai Gábor, a Bizottság képviselő tagjai, 
Hódi Richárd, lrmalós Bence, Vincze Sándor, a Bizottság nem képviselő tagjai. 

Távolmaradását előre jelezte: 
Bakos Bernadett, a Bizottság képviselő tagja 

Távolmaradás oka: 
betegség 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Dr. Szabó Krisztián 
Hegedűs Károly 
Mustó Géza Zoltán 
RadványiGábor 
Ehrenberger Krisztina 
Kálmánné Szabó Judit 

Dr. Erdei Katalin Judit 
Dr. Nagy Jolán 
Juhász Attila 

jegyző 

aljegyző 

alpolgármester 
alpolgármester 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civil
kapcsolati Osztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről 
a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről 
a Kőbányai Polgárőr Egyesület képviseletében 

Az ülést vezeti: Stemler Diána bizottsági elnök A Bizottság 7 fővel határozatképes. 

Elnök: Kellemes szép jó reggelt kívánok mindenkinek. Javasolom, hogy kezdjük meg ... (nyüzsgés 
az ülésteremben, a Bizottság tagjai körében beszélgetés) Az elnök a szavazógép csengető 

funkciójával teremt csendet. Szóval szép jó reggelt kívánok mindenkinek ezen a csodálatos téli 
napon, és boldog újévet. Köszöntöm a Bizottság tagjait, illetve kifejezetten köszöntöm új tagunkat, 
Hódi Richárdot, akinek jó munkát kívánok majd a bizottságban, és köszöntöm Juhász Attilát, a 
Kőbányai Polgárőr Egyesület képviseletében. Bakos Bernadett szólt, hogy betegség miatt nem tud 
részt venni a mai ülésünkön. Úgyhogy 7 fővel határozatképesek vagyunk. Arra már nem kérek 
senkit, hogy jelentkezzen be, mert mindenki megtette, viszont azt szeretném kérni, hogyha valaki 
még nem írta volna alá (utal a jelenléti ívre), akkor írja alá a papírt az ajtó mellett. A jegyzőkönyvet 
Mészárosné Margittay Katalin vezeti. Az ülésről pedig hangfelvétel fog készülni. Azt szeretném 
megkérdezni a Bizottság tagjaitól, hogy a napirendhez van-e kérdés, észrevétel. Amennyiben 
nincsen, akkor szeretném kérni, hogy fogadjuk el a mai napirendünket. Indítja a szavazást. 
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A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el 
napirendjét [1/2022. (1. 26.)]: 

1. A Kőbányai Polgárőr Egyesület 2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló (12. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

2. A Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány szén-monoxid-érzékelő berendezések beszerzése és 
a lakosság körében történő adományozása céljából történő támogatása (35. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

3. Tájékoztató a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2021. évi működéséről (10. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Köszönöm szépen, megállapítom, hogy 7 egyhangú igen szavazattal elfogadtuk a mai 
napirendünket. 

1. napirendi pont: 
A Kőbányai Polgárőr Egyesület 2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Ezzel szeretném megnyitni az 1. napirendi pontunkat, ami a Kőbányai Polgárőr Egyesület 
2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló, Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr az előterjesztő. 
Egy valamit szeretnék feltétlenül kiemelni ebből a beszámolóból, és szeretném megköszönni a 
Polgárőr Egyesület tevékenységét egyrész, másrészt pedig gratulálni szeretnék a díjhoz, amit 
kaptak. Hogyha bárkinek volna kérdése, észrevétele, akkor tegye meg tétjeit. (Nem érkezett 
jelentkezés.) Köszönöm szépen, akkor szavazzunk arról, hogy elfogadjuk a Polgárőr Egyesület 
beszámolóját. {Indítja a szavazást.) 

A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Polgárőr Egyesület 
2021. évi tevékenységéről szóló beszámolóról szóló 12. számú előterjesztést támogatja [2/2022. 
(I. 26.)]. 

Elnök: Köszönöm szépen, megállapítom, hogy 7 igen egyhangú szavazattal elfogadtuk a 
beszámolót, és ezzel lezárom ezt a napirendi pontot. 

2. napirendi pont: 
A Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány szén-monoxid-érzékelő berendezések 

beszerzése és a lakosság körében történő adományozása céljából történő támogatása 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Megnyitom a következő napirendi pontot, ami a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 
szén-monoxid-érzékelő berendezések beszerzése és a lakosság körében történő adományozása 
céljából történő támogatása. Ez különös eljárásrend szerint került benyújtásra, és Mustó Géza 
Zoltán alpolgármester úr az előterjesztő. Gyorsan szeretném összefoglalni, hogyha véletlenül 
valaki nem látta volna: a Közalapítványnak megítéltünk elsőkörben 800 OOO Ft-ot, majd 
1 200 OOO Ft-ot, az előbbiből 72 darab, a másodikból pedig 110 darab Honeywell XC70 CO vészjelző 
berendezést tudtunk vásárolni, és az előterjesztés arról szól, hogy még van 8 darab érvényes 
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pályázatunk, szén-monoxid-érzékelő berendezés megvásárlását szeretné az Önkormányzat 
támogatni, és ehhez 100 OOO Ft támogatást szeretne nyújtani. Van-e valakinek kérdése, észrevétele 
ezzel az előterjesztéssel kapcsolatban? Marksteinné Molnár Juliannának adom meg a szót. 

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. A Közalapítvány nevében szeretném 
elmondani, hogy az első etapban kicsit aggódtam, hogy talán a karácsony miatt talán kevés 
pályázó lesz, de a 22-éig beérkező pályázatcunami rácáfolt. Hiszen személyesen is hoztak, e
mailen és levében is küldtek be pályázatokat. Én azt gondolom, hogy ez egy olyan jól sikerült 
pályázat végül is, és utólag is nagyon nagy az érdeklődés, hogy érdemes ezt a továbbiakban is 
megismételni. Sikerült egy olyan készüléket találni közös bölcsességgel, ami a korszerű 

követelményeknek is megfelel. Tehát a sok hasonló készülék közül - azt gondolom, hogy talán - a 
legjobbat sikerült megtalálni, aminek a kezelése rendkívül egyszerű és amellett rendkívül 
biztonságos is. Mindösszesen három pályázót kellett elutasítania a Kuratóriumnak, akik 
különböző okok miatt érvénytelen pályázatot nyújtottak be, de duplikátum is előfordult és más 
egyebek is. De azt gondolom, hogy a tájékozatlanság is benne volt, mert azt is láttam, hogy 
sokaknak nehézséget okoz egy ilyen egyszerű és átlátható pályázati adatlap kitöltése is. 
Ugyanakkor nagyon sokaknak meg jól megy már a pályázat, tehát érdemes folytatni, és remélem, 
hogy a Képviselő-testület is fogja majd támogatni a kérelmet. Köszönöm szépen. 

Elnök: Köszönöm szépen, szerintem ez egy jó program, amin nincs mit vitatkozni, és biztos 
vagyok benne, hogy támogatást fog nyerni, illetve reménykedem benne. Van-e valakinek még 
kérdése, hozzászólása? Hogyha nincs, akkor azzal együtt, hogy megköszönjük a Közalapítvány 
munkáját, kérem, hogy szavazzunk az előterjesztés elfogadásáról. 

A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbánya Tűzvédelméért 
Közalapítvány szén-monoxid-érzékelő berendezések beszerzése és a lakosság körében történő 
adományozása céljából történő támogatásáról szóló 35. számú előterjesztést támogatja [3/2022. 
(1. 26.)]. 

Elnök: Köszönöm, megállapítom, hogy 7 egyhangú igen szavazattal elfogadtuk, és ezzel lezárom 
ezt a napirendi pontot. 

3. napirendi pont: 
Tájékoztató a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2021. évi működéséről 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Megnyitom a harmadik napirendi pontot, ami egy tájékoztató a Kőbánya Közbiztonságáért 
Közalapítvány 2021-es működéséről. Ez a 10. számú előterjesztés, az előterjesztő Mustó Géza 
Zoltán alpolgármester úr. Van-e bárkinek kérdése, hozzászólása? Marksteinné Molnár Juliannának 
adom meg a szót. 

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Elolvastam a Közalapítvány beszámolóját és 
tényleg nagyon izgalmas programot valósítottak meg. Ebben, még ha csak részben is, a Kőbánya 
Tűzvédelméért Közalapítvány részt vett, és tényleg nagyon jól együtt tudunk dolgozni. A két 
közalapítvány - azt gondolom, hogy - a jövőben is szeretné ezeket a prevenciós programokat 
közösen megvalósítani. Hát a szabadulószoba pedig azt gondolom, hogy osztatlan sikert aratott a 
fiatalság körében, úgyhogy érdemes ezeket a programokat csinálni. Én a magam részéről örömmel 
olvastam ezt a beszámolót, köszönöm szépen. 

Elnök: Köszönöm szépen, nekem egy kérdésem ... ljelzik, hogy van még felszólalásra jelentkező) ja 
igen, Mustó Géza Zoltán alpolgármester úrhoz volna kérdésem, úgyhogy mielőtt megadom neki a 
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szót, felteszem a kérdést: szóval, azt szeretném kérdezni, hogy a szabadulószoba újranyitása az 
mikor lesz esedékes? Köszönöm szépen. 

Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen. Ez a szabadulószoba történet, ez annyira jól sikerült -
nemcsak gondolat volt, hanem megvalósítás is-, hogy számomra valami akkor válik elfogadottá és 
hitelessé, ha elkezd önjáróvá lenni. És ennek az alapgondolata egészen biztos, hogy pártokon, 
politikán, társadalmi rétegeken felülálló, össztársadalmi probléma. És nagyon nagy boldogság 
számomra, hogy a környező kerületekkel már - és ez folyamatosan szélesedik ez a kör -
együttműködési szerződések formálódnak meg, ami klasszikus piaci alapú együttműködések már, 
tehát ők befizetővé válnak, és ennek a fenntartásában ilyen módon is részt tudnak venni a 
továbbiakban. Bizottsági elnökasszony kérdésére válaszolva: igen, volt egy részben kényszerű 
helyzet - ez a költözés -, amiből sikerült kényszerből előnyt kovácsolnunk, mert egy nagyobb 
területen, nagyobb szobalétszámmal, játéktérrel sikerül folytatni ezt a munkát. Az az 
elképzelésünk, hogy körülbelül egy hónapon belül megnyílik. A szobák egyébként alapvetően már 
átköltöztek, a technikai-műszaki átállás megtörtént, és nagyon bízunk benne, hogy a Covid-helyzet 
lehetővé teszi, hogy ténylegesen az a rendszer, amivé ez kinőtte magát - nevezetesen, hogy a 
környező kerületek iskoláiból a gyerekeket tudják hozni osztályfőnöki óra keretében, biológiai óra 
keretében, és ezen a játékon, kalandon részt vesznek, ez elkezd működni. Köszönöm. 

Elnök: Köszönöm szépen a választ, és kérdezem, hogy van-e valakinek még kérdése a 
tájékoztatóval kapcsolatban? Hogyha nincsen, akkor nagyon szépen köszönjük a Kőbánya 

Közbiztonságáért Közalapítvány munkáját ezúton is, és lezárom ezt a napirendi pontot, merthogy 
ez egy tájékoztató, és nem szavazunk róla. 

A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság a „ Tájékoztató a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 
2021. évi működéséről" szóló 10. számú előterjesztést megtárgyalta. 

Elnök: A napirendi pontot lezárom. 

Elnök: Úgy hogy nagyon szépen köszönöm mindenkinek a munkáját, a Hivatal dolgozóinak, illetve 
a Bizottság tagjainak és az Alpolgármester uraknak is, és szeretném felkérni Hódi Richárdot a 
jegyzőkönyv aláírására, és kellemes szép napot kívánok mindenkinek. A Bizottság ülését 8.48 
órakor lezárja. Viszontlátásra. 

Törvényességi szemP. , ntból ellenjegyzem: 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

./ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

./ jelenléti ív 

./ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

o határozatok melléklete 

o írásban benyújtott módosító javaslat 

o jegyző törvényességi észrevétele 

o interpelláció 

o titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

o felszólalási jegy 
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